



往富爾敦樓路線

- 路線一：於港鐵大學站廣場（即穿梭校車「2」號線站）乘搭「租用禮袍專車」到大學行政樓下車，並沿紅線→步行至富爾敦樓。專車將於 10 月 22-25 日（學士學位畢業生租袍期間），10 月 29 至 11 月 1 日 及 4 日（碩士學位及博士學位畢業生租袍期間）下午 6 時至 7 時 45 分提供服務。
- 路線二：於港鐵大學站乘搭校巴，在大學行政樓或邵逸夫堂下車，沿紅線→步行至富爾敦樓。有關校巴路線及時間，請瀏覽校內交通網頁 http://www.cuhk.edu.hk/transport_office/indexc.htm
- 路線三：從大埔公路大學正門，沿藍線→步行至富爾敦樓

Direction to John Fulton Centre

- Route 1: Take the special bus at the bus stop located at the University Piazza (near the campus school bus route no.2), then get off at the University Administration Building, and follow the red route→ walking to the John Fulton Centre. The special bus service will be provided on Oct 22-25 (for undergraduates), and Oct 29 to Nov 1, and Nov 4 (for postgraduates) from 6:00 pm to 7:45 pm.
- Route 2: Take the normal campus school bus from MTR University Station to the Sir Run Run Shaw Hall or the University Administration Building, and follow the red route→ walking to the John Fulton Centre. Details of the campus school bus are available at http://www.cuhk.edu.hk/transport_office/
- Route 3: From the University's Main Entrance on Tai Po Road, please follow the blue route→ walking to the John Fulton Centre.